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UMS guna istilah 
fakulti wakili 
entiti akademik 
B" 1· ~ . .!l.OI4- I~ 

Kola Kinabillu: Selepas 20 Ta
hun penubuhannya, semua se
kolah pen~ian di Universiti 
Malaysia Sabah (UMS) kini di
kenali sebagai fakulti. 

Pemilihan istilah fakulti un
tuk mewakili entiti akademik 
diUMS mempunyaijustifIkasi, 
termasuklah bagi mengopti
mumkan sumber dan kemu
dahan di universiti itu, tern· 
tama sempena ulang tahun
nya ke-2O pada 24 November 
depan. 

Naib Canselor UMS, Profe
- sor Datuk Dr Mohd Harun A~ 

dullah, berkata penggunaan 
istilah sekolah sebelumini me
nimbulkan kekeliruan kepada 
pelbagai pihak, khususnya ibu 
bapa dan masyarakat umum. 

1ni kerana katanya, mereka 
beranggapan istilah sekolah 
hanya sesuai digunakan untuk 
mewakili tahap pengajian 
yang lebih rendah berbanding 

Tronsformasi ini 
wajar dilaksanakan 
kerona IPTA di 
Malaysia berdepon 
caboron semaso 
termasuk isu 
kebolehposoran 
graduanl 
globalisas; dan 
pengantarobangsaan 
pendidikan tinggi" 

Dr Mohd Harun Abdullah, 
Naib came/or UMS 

Dr Mohd Hllnm (duduk tengah) bel'SDma pihak pengurusan 
kanan serta penerima pe/allt ika n dekall baru di UMS, 
semll/al1l. [FOTO IZHARl ARlFHNIBBI 

peringkat universiti. 
"Pertukaran sekolah ke fa

kulti untuk mewakili entiti 
akademik di VMS adalah satu 
peralihan yang mudah, na· 
mun ketika universiti menca
pai usia 20 tahun, adalah wa
jar entiti akademik disemak 
semula untuk memantapkan 
lagi ekosistem pengajian pra
siswazah dan pascasiswazah," 
katanya. 

Beliau berkata selepas me
rasmikan Majlis Pengisytiha
ran Fakulti UMS, semalam. 

Turut hadir, Timbalan Naib 
Canselor Akademik dan An
tarabangsa UMS, Profesor Dr 
Shariff Abdul Kadir S Osman 
Al-Ha; Pengawai Pendaftar 
UMS. Datuk Abdullah Mohd 

Said dan Pengarah Pusat Fe

ngurusan Strategik dan Ake

demik VMS, Profesor Dr Mar

cusJopony. 


Transformasi akademlk 

Dr Mohd Harun berkata, pe

nukaran istilah itu adalah an

tara transformasi akademik 

dilaksanakan untuk memas

tikan VMS kekal relevan dan 

menjadi rujukan institusi pe

ng(\jian tinggi awam (IPTA) 

yang lain. 


"Transformasi ini wajar cli
laksanakan kerana IPTA di Ma
laysia berdepan cabaran se
masa termasuk isu keboleh
pasaran graduan . g10balisasi 
dan pengantarabangsaan pen
didikan tinggi ," katanya. 


